
Formandens beretning Jydsk Medicinsk Selskab 2022 

Velkommen til årets generalforsamling, der til alt held denne gang kan gennemføres fysisk. Ligesom den 

første pandemi – den Spanske syge - i 1918 og årene derefter ikke hæmmede selskabet, er Jydsk Medicinsk 

Selskab også kommet sig efter Corona pandemien. 

Det har i 2021 pga. Corona kun været muligt at holde et møde den 7/10 2021. Mødet var velbesøgt og 

præget af stor debatlyst, hvilket viser selskabets plads som et forum for fysiske møder på tværs af specialer 

med mulighed for social interaktion. 

Generalforsamlingen i 2021 blev afholdt virtuelt den 27/5. 

Vi holder denne gang generalforsamling under festlige former, hvor vi fejrer den yngre generation af 

forskere og disses værdifulde bidrag til at fremme sundheden. Selskabet viser derved trods sin alder sin 

ungdommelighed og styrke til at overvinde kriser og udfordringer. 

Selskabets økonomi er sund, hvilket kassereren vil redegøre for, og det er denne sunde økonomi, der har 

muliggjort de flotte præmier, der er udsprunget af medlemmernes trofasthed. 

Med disse ord siger jeg tak for et godt år og ser frem til det år, der kommer. 
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